
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 02.01.2023 

Vores ref.: 85-02-01-p23-22-

498790 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO:5.12.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 85.02.01-P23-22-498790 

DELTAGERE: 
Gitte Asmussen, Nellie Louv, Cirkeline Martinussen, Rasmus 
Schlüter, Jannie Jensen, Susanne Frøkjær, Daniel Køhler 
Christensen, Freddy Palner Paungreen, , Imran Hoshmand    

 

AFBUD: 
Peter Andreas Moesgaard, Pernille Hochheim, Thilde Nøhr 
Jensen, Maria Michelle Milbo, Mohammad Ali Said, Annette 
Betak  

 

MØDENR.: 10-2022  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 09-2022 

Referatet blev godkendt.  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt, med en tilføjelse af et lukket punkt. 

 

3. Meddelelser fra: 

Elevrådet:  Elevrådet har været med til at arrangere fodbold på storskærm i 

aulaen. 

Forslag fra elevrådet om ”Lillemakker”, hvor de store elever hjælper de mindre. 

Der er to toiletter hvor ruderne er ødelagte, og der mangler en væg på et af 

toiletterne. 

Der mangler net til basketbold udenfor. 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Der bliver presset på, alle de steder man kan, omkring de kommende 

parkeringsregler. Personalet er ikke glade for de nye regler, det vil belaste 

arbejdsmiljøet voldsomt, at man skal bruge alle pauser til at flytte P-skiver, 

alternativt bekoste en P-tilladelse, som er dyr. 
 

  

   

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 
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I værste fald kan det betyde opsigelser. 

 

Lige nu bruger skolens personale meget tid på at skærpe fokus på skolens 

regler. 

Der er lavet fine juledøre i alle klasserne. 

 

             Skolebestyrelse:  

             Forslag fra skolebestyrelsen om at klasserne selv skal være ansvarlige for 

             toiletterne, for at undgå ulækre toiletter. 

             Mange forældrehenvendelser omkring trafikforholdene og omkring en kedelig  

             ”Lillegård”. 

             Forslag om et nyhedsbrev fra klassens lærere, så man kan følge lidt med i, 

             hvad der foregår. 

             Forældrene vil gerne have information ved planlagt fravær. 

             Generelt efterlyses mere information, også omkring lukkedage m.m. 

             Forespørgsel omkring hjælp til bogvalg på biblioteket. 

             Hvordan ser skolens vikarforbrug ud? 

              

             Ledelsen:  

             Der har været flere julearrangementer: juleklippeklistredag og julesamlinger, og 

             i næste uge, skal der være Luciaoptog.  

 

4. Orientering om: 

SFO:  der var ingen repræsentanter fra SFO´en tilstede. 

 

Venskabsklasser:  Teamene har arbejdet med hvilke arrangementer der skal 

være på venskabsklasseniveau: læsedage, påskeægsjagt, ture, introduktion til 

”Store gård” m.m.m. 

0.årgang og 3.årgang 

1.årgang og 4.årgang 

2.årgang og 5.årgang 

3.årgang og 6.årgang 

4.årgang og 7.årgang 

5.årgang og 8.årgang 

  
   

5. Meddelelsesbogen: Oplæg til principper: 

Retningslinjerne blev uddelt på mødet. 

Meddelelsesbogen er drøftet blandt lærerne og besluttet i MED udvalget og det 

er resulteret i ”Retningslinjer for meddelelsesbogen på Skottegårdsskolen”.  De 

skal evalueres i slutningen af skoleåret.  

Skal drøftes på næste skolebestyrelsesmøde i forbindelse med principper for 

skole-hjemsamtaler. 

 

6. Møde med kontaktforældre d.17.nov. 2022:  

Rammerne for kontaktforældrenes arbejde blev opridset. 

Kontaktforældrene ville generelt gerne have mere information. 

Der var et stort behov for mødet, og det var rart at få snakket sammen lokalt. 

Der var et ønske om større tekst i Aula, men det er desværre ikke muligt. 

Drøftelse af skolemadsordning, der er meget, der skal drøftes og undersøges. 

Jannie og Gitte arrangerer et nyt møde i foråret. 

 

7. Morgenaflevering på Rådhusvænget: 
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Der er kommet et bump på Nordmarksvej. 

Skolen må ikke male på offentlig vej. 

Der er forældre, som konsekvent holder ulovligt, og det skaber konflikter.  

Det er vigtigt at holde den gode tone, der er masser af børn tilstede om 

morgenen. 

”KYS OG KØR” zonen er ret farlig for børnene. 

Jannie og Nelly følger op på trafikforholdene. 

Forslag om at eleverne laver plakater til afleveringszonen. 

 

8. Høring: Klassedannelse: 

Materialet afsendes efter politisk behandling den 1. dec. 22 

Flere forældrerepræsentanter i skolebestyrelsen har allerede kommenteret på 

borgmesterens opslag på Facebook. 

Skottegårdsskolen går fra 4 planlagte 0. klasser til 3. 

Forældrerepræsentanterne sender et udkast til et høringssvar til Gitte. 

 

9. Karaktergennemsnit for afgangsklasserne. 

Der har været en forældrehenvendelse omkring offentliggørelsen af 

karaktergennemsnittet for afgangsklasserne.  

Karaktergennemsnittet svinger fra år til år.  

Skolens vejledere går altid ind på 9. klasse og vurderer, hvorvidt der skal 

sættes ekstraressourcer ind op til eksamen. 

Der er klasser som er mere udfordret end andre, og det gælder også 9. 

klasserne. 

Skolen sætter ind på alle årgange, ”Læseløver”, ordblinde hjælpemidler, VAKS 

kurser, særlig vejledning fra matematikvejledere og danskvejledere m.m. 

 
10. Eventuelt: 

Daniel har spurgt Oasefonden omkring rammerne for bevillinger. 

 

 

11. Lukket punkt. 

 

 

12. Punkter til næste møde: 

 

 Princip for Skole – hjem samtaler, herunder Meddelelsesbogen 

 

 Karaktergennemsnittet 

 

 Skolemad 

 

 

 

 

 


